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Valmistelija Sivistysjohtaja Juha Isomaa 
 
 Siikajoen 4H-yhdistys hakee Siikajoen kunnalta avustusta lasten ja nuorten 

hyväksi tapahtuvaan toimintaan vuodelle 2025 yhteensä 28 000 euroa. 
 
Siikajoen kunta on aikaisemmin myöntänyt 4H- yhdistykselle avustusta 
seuraavasti: 
 

2016 17 000 euroa 
     2017 17 000 euroa 
    2018 17 000 euroa 
     2019 17 000 euroa 
     2020 19 000 euroa 
    2021 19 000 euroa 
    2022 19 000 euroa 
    2023 23 000 euroa 
   2024 19 000 euroa 
 

Yhdistyksen tarkoituksena on tukea lasten ja nuorten harrastustoimintaa ja 
edistää nuorten työelämätaitoja. 4H-toiminnalla on Siikajoen kunnan 
alueella pitkät perinteet. Siikajoen 4H-yhdistys on aktiivinen toimija, joka 
valmistaa nuoria vastuulliseen aikuisuuteen.  

 
Siikajoen kunnan tuki on 4H-yhdistysten toiminnan merkittävin 
rahoitusmuoto. Valtakunnallisen rahoituksen supistaminen on vaikuttanut 
myös Siikajoen 4H-yhdistyksen toimintaan. Kunnan tuki on mahdollistanut 
4H-toiminnan jatkuvuuden ja kehittämisen kunnan lasten ja nuorten 
hyvinvoinnin tukena. Se on edesauttanut uusien toimintamuotojen 
kehittämisessä ja kerhojen perustamisessa Siikajoen kunnan kyliin. 

 
Liitteenä avustushakemus, tilinpäätös 2023 ja toimintakertomus 2023 
 

Esittelijä Sivistysjohtaja Juha Isomaa 
 

Päätösehdotus Sivistyslautakunta hyväksyy vuoden 2025 talousarvioon Siikajoen 4H-
yhdistykselle toiminta-avustusta 15 000 euroa. 
 
Sivistyslautakunta edellyttää, että yhdistys toimii tiiviissä yhteistyössä 
kunnan vapaa-aikatoimen toimijoiden kanssa tukien toiminnallaan kunnan 
nuorisotyötä. 
 

Päätös Tapani Yrjänä ilmoitti esteellisyytensä (yhteisöjäävi) ja poistui kokouksesta 
asian käsittelyn ja päätöksenteon ajaksi klo 15.31. 
Puheenjohtajana tämän pykälän ajan toimi varapuheenjohtaja Sinikka 
Eirola. Sinikka Eirolan ollessa esteellinen pöytäkirjan tarkastajaksi tämän 
pykälän osalta, hänen tilalleen valittiin Aini Matinlauri. 
 
Kokouksessa pidettiin tauko klo 15.31-15.35. 
  
Jussi Toppila saapui kokoukseen klo 15.35 asian käsittelyn ja 
päätöksenteon ajaksi.  
 



Matti Nivala esitti avustuksen summaksi 19 000 €. Aini Matinlauri kannatti 
esitystä. 
 
Sinikka Eirola esitti että, 
1. Ohjataan Siikajoen 4H-yhdistys hakemaan toiminta-avustusta 
sivistyslautakunnan myöntämien toiminta-avustusten hakuaikana. 
2. Lisätään 15 000 €  sivistyslautakunnan  myöntämien toiminta-avustusten 
määrä-rahaan. 
 
Aino Liisa Haapakoski esitti, että palautetaan asia valmisteluun. Jussi 
Toppila ja Risto Niemelä kannattivat esitystä. 
 
Matti Nivala esitti, ettei asiaa palauteta uudelleen valmisteluun. Esitystä ei 
kannatettu. 
 
Sivistyslautakunta päätti palauttaa asian uudelleen valmisteluun. 
 
Jussi Toppila poistui kokouksesta asian käsittelyn ja päätöksen teon 
jälkeen klo 16.02. 
 
Tapani Yrjänä palasi kokoukseen klo 16.02. 

 


